
Protokół Nr XLVII/14

XLVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 27 lutego 2014 r.

Obrady XLVII zwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy 

Lichnowy Zbigniew Rybicki. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności 

stanowiącej załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysi zgodnie z listą obecności 

stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu.

Ad. 1. Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z obrad XLVI sesji Rady Gminy Lichnowy.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

10. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy za 2013 r.

11. Ocena gospodarowanie nieruchomościami gminy za 2013 r.

12. Informacja os tanie realizacji zadań przez Urząd Stanu Cywilnego w 2013 r.

13. Analiza zasad i kosztów funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi 

na terenie gminy Lichnowy.

14. Podęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lichnowy w 2014 r.

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.

16. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty za odbiór ścieków.

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Lichnowy oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2014 r. przez Gminę
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Lichnowy dla Gminy Miłoradz.

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku budżetowym 2014 

przez Gminę Lichnowy dla Gminy Nowy Staw.

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 r.

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2014-2028.

22. Wolne wnioski.

23. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził, iż na 15 radnych przybyło 14, więc Rada 

jest władna do podejmowania uchwał.

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał czy do zaproponowanego porządku obrad są 

uwagi.

Pani Anna Kunkel, Sekretarz Gminy Lichnowy, złożyła wniosek o wprowadzenie do 

porządku posiedzenia Rady po punkcie 21 uchwały "w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu lokalu użytkowego". Poinformowała, że w związku z otrzymaniem przez 

Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Nasze Szymankowo i Okolice uzupełnień do projektu 

"Doposażenie obiektu pełniącego funkcje świetlicy wiejskiej oraz organizacja cyklów 

warsztatów kulinarnych i degustacja potraw regionalnych" Stowarzyszenie wystąpiło z 

pisemnym wnioskiem o możliwość podpisania umowy najmu zajmowanego lokalu 

użytkowego na okres 7 lat, tj. okres trwałości projektu. Trwałość projektu związana jest z 

zakupem wyposażenia do świetlicy w celu przeprowadzenia warsztatów kulinarnych, które 

musi zostać powiązane z konkretnym obiektem. Przedłużenie umowy najmu na okres 

trwałości projektu jest załącznikiem obowiązkowym niezbędnym do złożenia w ciągu 7 dni. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmiany do porządku obrad.

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad.
Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie (przy 14 głosach "za") porządek obrad z 

wprowadzonymi zmianami, który po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
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3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z obrad XLVI sesji Rady Gminy Lichnowy.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

10. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy za 2013 r.

11. Ocena gospodarowanie nieruchomościami gminy za 2013 r.

12. Informacja os tanie realizacji zadań przez Urząd Stanu Cywilnego w 2013 r.

13. Analiza zasad i kosztów funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi na 

terenie gminy Lichnowy.

14. Podęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lichnowy w 2014 r.

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.

16. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty za odbiór ścieków.

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Lichnowy oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2014 r. przez Gminę 

Lichnowy dla Gminy Miłoradz.

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku budżetowym 2014 

przez Gminę Lichnowy dla Gminy Nowy Staw.

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 r.

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2014-2028.

22. Podcięcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu 

użytkowego.

23. Wolne wnioski.
24. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z obrad XLVI sesji Rady Gminy Lichnowy.
Przewodniczący Wspólnego posiedzenia zapytał czy do przedstawionego protokołu są jakieś 

uwagi lub pytania.
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Pytań i uwag nie zgłoszono.

Radni przyjęli (przy 14 głosach "za") protokół z XLVI sesji zwyczajnej Rady Gminy 

Lichnowy.

Ad. 6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.
Brak.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy oddał głos przybyłemu na obrady Sesji Panu 

Komendantowi Powiatowemu Policji Andrzejowi Szramke, który poprosił Radnych o pytania 

dot. działania Komisariatu w Nowym Stawie. Po nim głos oddał Staroście Tczewskiemu, Panu 

Józefowi Puczyńskiemu, który przekazał Radzie najnowsze informacje dotyczące mostu na 

rzece Wiśle.

Pan Stanisław Młodziński, Sołtys Wsi Parszewo powiedział, że na Gminę Lichnowy miało 

być przydzielonych dwóch dzielnicowych, a jest jeden.

Pan Władysław Nacel, Radny Gminy Lichnowy powiedział, że społeczeństwo prosi, aby 

liczba dzielnicowych została zwiększona, natomiast pedagodzy proszą o większy kontakt 

policji ze szkołami.

Komendant Powiatowy Policji w Malborku, Pan Andrzej Szramke powiedział, że jeżeli 

będzie taka potrzeba to Komendant Posterunku Policji w Nowym Stawie złoży wniosek do 

Komendy Powiatowej Policji w Malborku i zostanie delegowany dodatkowy policjant, 

natomiast jeżeli chodzi o szkoły, to w zadaniach policjanta jest wpisany kontakt ze szkołą.

Pan Władysław Nacel, Radny Gminy Lichnowy powiedział, że pedagogom chodzi o to, że 

aby rozwiązać ciężki problem to musi być wsparcie policji.

Komendant Powiatowy Policji w Malborku, Pan Andrzej Szramke powiedział, że jak 

najbardziej jest za tym, aby policja utrzymywała kontakt ze szkołą. Poinformował, że w 

Komisariacie Policji w Nowym Stawie został powołany nowy Komendant, który na co dzień 

zajmuje się tematyką narkomanii. Poinformował, że jeżeli będzie taka potrzeba, to jest w 

stanie zorganizować debatę w szkołach na temat bezpieczeństwa.

Pani Stefania Osińska, Radna Gminy Lichnowy zapytała, czy o doraźny etat dodatkowego 

dzielnicowego musi być wystosowane przez gminę Pismo?



Komendant Powiatowy Policji w Malborku, Pan Andrzej Szramke odpowiedział, że do 

tego pismo nie jest potrzebne.

Pan Józef Maciuński, Radny Gminy Lichnowy zapytał, czy policja nie mogłaby 

zainterweniować, jeżeli na przystanku siedzi młodzież i dewastuje przystanek? Żeby chociaż 

ktoś ich upomniał, aby wiedzieli, że ktoś nad nimi jest?

Komendant Powiatowy Policji w Malborku, Pan Andrzej Szramke powiedział, że nie 

wyobraża sobie sytuacji kiedy młodzież dewastuje przystanek a policja nie interweniuje.

Jeżeli jest taka sytuacja to można śmiało zgłaszać to na policję. Natomiast jeżeli chodzi o 

utrzymanie porządku na posesjach, to jeżeli pokrzywdzony się nie ujawni to policja nie może 

pokarać mandatem, a co najwyżej upomnieć tą osobę.

Pan Józef Puczyński, Starosta Tczewski podziękował za wkład finansowy Gminy 

Lichnowy w remont mostu, tym bardziej, że Gmina Lichnowy jest jedyną gminą, która 

zdecydowała się dofinansować ten remont. Powiedział, że Powiat Malborski nie wyraził chęci 

dofinansowania remontu mostu. Poinformował, że dokumentacja na remont mostu wyniosła 

760 000 złotych. Od Ministra Kultury Powiat otrzymał ok 2 min na remont wieżyczek na 

moście, dzięki czemu udało się je wyremontować. Poinformował, że na I etap remontu mostu 

zebrali 10 min złotych: 2 min od marszałka, 2 min Miasto Tczew, 80 tys. Gmina Lichnowy, 

natomiast reszta to wkład Powiatu Tczewskiego. Poinformował również, że zaczęcia remontu 

nie ułatwiają także ekolodzy, ponieważ praktycznie cały rok na moście zamieszkują zwierzęta 

pod ochroną: np takie jak nietoperze. Powiedział, że jeżeli uda się zacząć remont, to planuje, 

aby most był przejezdny już w 2015 roku dla samochodów osobowych.

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy podziękował w imieniu swoim, radnych i 

społeczeństwa za przybycie na sesję oraz za zaangażowanie w sprawę mostu.

Pan Józef Maciuński, Radny Gminy Lichnowy, powiedział, że szkoda, że jedyną gminą, 

która wspiera remont mostu jest Gmina Lichnowy.

Pani Stefania Osińska, Radna Gminy Lichnowy, zapytała czy rzeczywiście w 2015 roku 

most będzie przejezdny?

Pan Józef Puczyński, Starosta Tczewski odpowiedział, że taki jest plan, aby to zrobić i 

umożliwić przejazd.
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Pan Władysław Naceł, Radny Gminy Lichnowy zapytał, czy Starosta jest przekonany, że 

ten most zostanie kiedyś w pełni wyremontowany? Stwierdził, że on sam nie jest co do tego 

wielkim optymistą.

Pan Józef Puczyński, Starosta Tczewski powiedział, że jest pewny co do pierwszego etapu 

remontu, ponieważ na to są pieniądze.

Pan Benedykt Graban, Radny Gminy Lichnowy, powiedział, że nawet jak most zostanie 

dopuszczony do ruchu, to może to być krótki okres, ponieważ most musi być w pełni 

wyremontowany. Powiedział również, że w Tczewie przydałoby się zrobić niższe krawężniki, 

ponieważ aby zjechać lub wjechać na chodnik rowerem trzeba z niego zejść.

Pan Władysław Naceł, Radny Gminy Lichnowy zapytał, czy ul. Bałdowska w Tczewie 

będzie remontowana?

Pan Józef Puczyński, Starosta Tczewski odpowiedział, że jest już pełna dokumentacja na 

drogę, jednak w tym roku prace nie będą zaczynane. Remont drogi planowany jest na lata 

2015-2016.

Pan Władysław Naceł, Radny Gminy Lichnowy zapytał czy Tczew planuje remont 

budynku szpitalnego?

Pan Józef Puczyński, Starosta Tczewski odpowiedział, że jeżeli szpital nie zostanie 

wyremontowany to zostanie on zamknięty, ponieważ nie spełnia wymogów. Poinformował, 

że w tym roku rozpocznie się budowa nowego szpitala.

Ad. 7. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy poinformował, że odbyło się spotkanie z firmą 

"Eco-wind", chcą oni postawić na terenie Gminy Lichnowy 8 turbin o mocy 3,3 MW. 

Powiedział również, że jest to wiarygodna firma, dlatego warto podjąć z nią rozmowy.

Pani Katarzyna Janowicz powiedziała, że firma "Eco-wind" dokonała pomiar hałasu więc 

wiatraki są rozmieszczone zgodnie z wymogami.
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Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy powiedział, że trzeba podjąć jakąś decyzję i 

zacząć działać, ponieważ to jest robione przede wszystkim dla mieszkańców Gminy 

Lichnowy.

Pan Tadeusz Korzeniowski, Radny Gminy Lichnowy zapytał, czy te rozstawienie 

wiatraków jest już ostateczne?

Pani Katarzyna Janowicz powiedziała, że jest to dopiero wstępne rozmieszczenie.

Pan Zbigniew Rybicki, Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał, jakie będą 

wpływy finansowe z wiatraków?

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy powiedział, że jest to 2 % od wartości budowli.

Pani Iwona Zbrzeźna, Radna Gminy Lichnowy zapytała czy te turbiny nie generują 

częstotliwości większej niż 40 decybeli?

Pani Katarzyna Janowicz powiedziała, że te wiatraki są rozstawione tak, że ich 

rozmieszczenie jest zgodne z przyjętymi normami dopuszczalnego hałasu.

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych.
Pan Władysław Nacel, Radny Gminy Lichnowy zapytał, czy wiadomo coś na temat 

przywrócenia oświetlania przy szkole w Szymankowie?

Pan Jan Michalski,Wójt Gminy Lichnowy odpowiedział, że tą sprawę prowadzi Pan 

Zbigniew Niewczas. Nie ukrywa, że w Energą są w tym względzie problemy. Po sesji będzie 

rozmawiał z pracownikiem na ten temat.

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych były udzielane na bieżąco.

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Pani Annie Grunau- Przewodniczącej Wspólnego 

Posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy, która poinformowała, że projekty uchwał 

zostały zaopiniowane pozytywnie. Projekty uchwał omawiane były na posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady Gminy Lichnowy w dniu 20.02.2014 r. oraz w dniu 27.02.2014 r.
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Ad. 10. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy za 2013 r.

Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli (przy 14 głosach za) informację o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie 

gminy za 2013 r. Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad. 11. Ocena gospodarowanie nieruchomościami gminy za 2013 r.
Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przejęli (przy 14 głosach za) ocenę gospodarowania nieruchomościami gminy za 2013r. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad. 12. Informacja o stanie realizacji zadań przez Urząd Stanu Cywilnego w 2013 r.

Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przejęli (przy 14 głosach za) informację o stanie realizacji zadań przez Urząd Stanu 

Cywilnego w 2013 r. Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad. 13. Analiza zasad i kosztów funkcjonowania systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Lichnowy.

Pani Stefania Osińska, Radna Gminy Lichnowy poinformowała, iż słyszała opinie 

mieszkańców, że dwie gminy obniżają stawkę za śmieci a Gmina Lichnowy nie.

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy powiedział, że jeżeli będzie tylko taka 

możliwość to ta stawka zostanie obniżona, natomiast na razie nie ma do tego podstaw, 

ponieważ dużo ludzi nie płaci za śmieci.

Radni przejęli (przy 14 głosach za) analizę zasad i kosztów funkcjonowania systemu 

gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy Lichnowy. Informacja stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu.
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Ad. 14. Podęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lichnowy w 2014 r.
Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 14 głosach za ) uchwałę Nr XLVII/337/2014 z dnia 27.02.014 r. w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Lichnowy w 2014 r. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad. 15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.
Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 14 głosach za ) uchwałę Nr XLVII/338/2014 z dnia 27.02.014 r. w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. Uchwała 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty za odbiór ścieków.
Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 14 głosach za ) uchwałę Nr XLVII/339/2014 z dnia 27.02.014 r. w sprawie 

dopłaty za odbiór ścieków. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 
terenie Gminy Lichnowy oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.
Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 14 głosach za ) uchwałę Nr XLVII/340/2014 z dnia 27.02.014 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Lichnowy oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.
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Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2014 r. przez 

Gminę Lichnowy dla Gminy Miłoradz.
Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 14 głosach za ) uchwałę Nr XLVII/341/2014 z dnia 27.02.014 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w 2014 r. przez Gminę Lichnowy dla Gminy Miłoradz. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku budżetowym 

2014 przez Gminę Lichnowy dla Gminy Nowy Staw.

Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 14 głosach za ) uchwałę Nr XLVII/342/2014 z dnia 27.02.014 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w roku budżetowym 2014 przez Gminę Lichnowy dla Gminy 

Nowy Staw. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 r.

Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 14 głosach z a ) uchwałę Nr XLVII/343/2014 z dnia 27.02.014 r. w sprawie 

zmian budżetu gminy na 2014 r. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Ad. 21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2014-2028.
Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 14 głosach z a ) uchwałę Nr XLVII/344/2014 z dnia 27.02.014 r. w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014-2028. Uchwała stanowi załącznik nr 

15 do protokołu.

Ad. 22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu 

użytkowego.
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Pytań i m\>ag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 14 głosach z a ) uchwałę Nr XLVII/345/2014 z dnia 27.02.014 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego. Uchwała stanowi załącznik 

nr 16 do protokołu.

Ad. 23. Wolne wnioski.

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy poinformował, że do Urzędu zgłosił się klub 

bilardowy, który chce powołać na terenie gminy klub sportowy, który będzie dostępny dla 

wszystkich. Klub ten chcą utworzyć na poddaszu świetlicy wiejskiej w Lisewie Malborskim. 

Powiedział, że jest tam duże zainteresowanie bilardem, jeżeli młodzi ludzie chcą grać i chcą 

trenować, to dlaczego nie umożliwić im powołania tego klubu.

Ad. 24. Zaniknięcie posiedzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zamknął 

posiedzenie XLVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy dnia 27 lutego 2014 r.

Protokołowała: Przewodniczący 

Rady Gminy:
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